
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská

25. 6. 2018

Přítomni: Jaromír Pořízek, Lenka Cuřínová, Petr Horálek, Miroslav Hricz, Karel Zavřel

Nepřítomna: Dana Klisáková-Křivánková

Host: František Prokop (ředitel školy)

1. Zahájení jednání školské rady, představení nových členů

2. Volba předsedy školské rady – jednomyslně zvolen J. Pořízek

3. Zápisy z třídních schůzek

 dívčí toalety v přízemí jsou ve špatném stavu – ředitel slíbil problém vyřešit z rozpočtu 

školy

 opakované připomínky na jídlo a chování kuchařek ve šk. jídelně – pracuje se na řešení, 

podmínky se postupně zlepšují: rodiče mají možnost přijít ochutnat, zveřejňují se údaje 

o množství použité soli…

 otázky třídnictví v několika třídách v příštím šk. roce – vše je v kompetenci ředitele 

školy, hledáme učitele, konečné rozhodnutí se nechá očekávat až koncem srpna

 učebna Aj-jih je v teplém počasí neobyvatelná – je zde mobilní klimatizace, ta ale často 

nestačí. Problém se týká celého podkroví školy, z vlastního rozpočtu nevyřešíme. 

Budeme podávat podnět na školský odbor městské části (paní Ságlové), aby se zařadilo 

do plánu investic. Zástupci školské rady se účastní také jednání školské komise v září na 

úřadě městské části a návrh zde předloží.

4. Diskuze o pravidlech používání mobilních telefonů – s novým školním rokem ve všech 

třídách obnovit diskuzi a případná pravidla z loňského roku – obzvlášť tam, kde se změní 

učitel. Cílem není plošný zákaz, ale rozumná regulace. Podmínkou je také dostatečná 

nabídka aktivit pro trávení času přestávek.

5. Další jednání školské rady bude iniciovat předseda J. Pořízek koncem září 2018.

Zapsal: Karel Zavřel


